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To:

Cc

From:

Sent: Mon 3/8/2021 3:04:35 PM

Subject: RE: Update status Vasco studie

Received: Mon 3/8/2021 3:04:36 PM

OK, duidelijk.
Met Corona is communicatie ook niet gemakkelijk.
En gaat over teveel schijven in dit geval. Dus fijn dat je het opheldert.

Goed als we de ‘koppen’ weer eens bij elkaar steken.

EE

trom:INE<

Sent: maandag 8 maart 2021 15:56

To: INGE SEEN o >; EEN SEEM o vm.

Subject: RE: Update status Vasco studie

Hoi EXE

Ik denk inderdaad verkeerd begrepen of wij hebben het verkeerd verteld.

Gedurende het eerste jaar hebben we op 4 momenten een vingerprik: baseline, 6 en 12 maanden en 1 maand na

vaccinatie. Zo staat het ook in het METC protocol.

5.1.2e @rivm.nl>

Als er nog iets onduidelijk is horen we het graag! Hopelijk weten we snel (= deze week *) iets van de METC en van

budget/contracten etc. We plannen dan ook weer een meeting met jou in over hoe en wat met betrekking tot de

start van de studie.

Groeten,

From:[NEES-HCEEDNivr. >
Sent: maandag 8 maart 2021 15:36

Subject: FW: Update status Vasco studie

Hoi[EXERN=n IKE
Ik hoorde vanochtend dat de VASCO nu met 1 Vingerprik ronde gepland is?

Dus niet meer 4x?

Ik kan het me niet voorstellen, dat zouden jullie toch overlegd hebben?

Heeft namelijk nogal wat consequenties voor planning, capaciteit inhuur en training, logistiek en bestellingen...
Of is dit verkeerd begrepen?

From: HEE iv.
Sent: maandag 8 maart 2021 10:30

To:EEC HEE oi. >

Subject: FW: Update status Vasco studie

Bij deze

Sent: donderdag 4 maart 2021 21:10

To: IIEEECHINHEED©: n>
Subject: Update status Vasco studie

Hoi EXE
Ik heb vanmiddag nog gesproken over VASCO studie status.
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* Ze hebben minimale vragen van METC, verwachten snel goedkeuring
* Is 1x vingerprik in 1st jaar in METC protocol opgenomen, in opdrachtbrief naar VWS zijn daarna nog

jaarlijkse vingerprik afnames opgenomen

* Verwachten vandaag goedkeuring van VWS van de opdrachtbrief die we opgesteld hadden, begroting volgt
later

* Voor uitvoering door Julius is aanbesteding wellicht nodig, zijn nu aan het kijken of dit echt nodig is,

alternatief is zelf uitvoeren

Groet,


